
Upajo na odpustek
Maksima Invest Še mesec dni za pogajanja
Ljubljana - Po razrešitvi Sta-
neta Valanta z vrha holdinga
NFD so si nadzorniki Maksime
Investa vzeli še mesec dni časa
za pogajanja z bankami upni-
cami o prostovoljni poravnavi;
od pogajanj bo odvisno, kdo
bo odslej bedel nad holdingom
NFD in nad kranjsko Savo.

VANJA TEKAVEC

Maksima Invest, ki je v začetku
marca razglasila insolventnost, je
ena od pomembnih lastnic hol-
dinga NFD: skupaj s celjskim Fine-
tolom ga obvladuje skoraj 50 od-
stotkov, vendar to ni edina skupna
točka obeh družb. Obe imata tudi
visoke dolgove; te sta si nabrali pri
konsolidaciji lastništva v holdingu
NFD ter lastninjenju koprskega Is-
trabenza, ki je kasneje propadlo.

Čeprav je Maksima Invest (ta
ima več kot 25.000 malih delni-
čarjev) že nekaj časa insolventna,

njeni nadzorniki še vedno upajo
na pozitiven razplet. Na svoji za-
dnji seji so zato naložili upravi,
naj pri bankah upnicah še enkrat
preveri možnosti za prostovoljno
poravnavo.

Za ta korak so se, kot so v pone-
deljek zapisali na spletnih straneh
borze, odločili zaradi »nastopa ne-
katerih novih dejstev«. Teh v spo-
ročilu niso razkrili, neuradno pa je
slišati, da so nova dejstva posledica
zamenjave na vrhu holdinga NFD.
Kot je znano, so nadzorniki hol-
dinga prejšnji teden odpoklicali
dolgoletnega predsednika uprave
Staneta Valanta. Odhod so že nekaj
časa zahtevale banke upnice, pri
katerih so se družbe iz kroga NFD
v preteklih letih zadolževale.

Predvidoma v prihodnjih dneh
bo znana tudi usoda celjskega Fi-
netola. Po pisanju časnika Dnevnik,
ki ga v Finetolu niso zanikali, bo
direktor Finetola Janko Kastelic v
prihodnjih dneh na sodišče vložil
predlog za začetek stečaja družbe.


